

**Verslag RMR Hoeksche Waard 22 mei 2019
Het Molenschaer Strijen**

Leden:

Iris Bos (secretaris)	Hendrikshoeve - Het Molenschaer
Lian Evers	Hendrikshoeve
Simone de Jager	Hendrikshoeve - Het Molenschaer
Karin Sirag	Symfonie - Bijenkorf
Ad Vos	Hendrikshoeve - Het Molenschaer
Peter de Vries (voorzitter)	Het Molenschaer
Piet Wildeman	Julianastraat

Gemiva-SVG Groep:

Bianca Huizer	Regiodirecteur
Jeanette van Houwelingen en Lia Zoeteman	AC Het Molenschaer, inclusief Gemivaria, Groen&Creatief, Buitenmaas en Dorpsmolen, AC De Vlier en AC Symfonie
Angelique Emmerink	KDC Symfonie, logeershuis De Bijenkorf en deeltijd wonen
Ad Versteeg	Woonlocatie Debussyring
Brenda van Zeeland	Woonlocatie Hendrikshoeve
José de Jong	Woonlocatie Julianastraat
Susan Dane	Ambulante Dienstverlening HW (Volw. en jeugd)

Afwezig RMR:	Simone de Jager	mk
Gemiva aanwezig:	Bianca Huizer, Brenda van Zeeland	

1. Opening en definitief vaststellen van de agenda:

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.
Aan de agenda wordt punt 8b toegevoegd : jaaroverzicht RMRHW.

2. Mededelingen

Geen.

3. Binnengekomen en uitgaande post

Alle post (zie agenda 11 februari) is besproken.

4. Vaststellen verslag vergadering van 1 oktober 2018

Geen opmerkingen

5. Actiepuntenlijst van 1 oktober 2018

- Boekje Hendrikshoeve is klaar en aan nieuwe ouders al gegeven. Misschien nog foto's toevoegen en verspreiden.
- "mijn dossier" wordt op de agenda voor de vergadering van woensdag 2 oktober gezet.
- Bezoeken locaties blijft staan.
- Communicatie ouders blijft staan.
- Vacatures RMR blijft staan.

Verder kunnen alle punten er af.

De vraag of er een financieel overzicht is per locatie, wordt door Bianca beantwoord.

Er is geen apart overzicht gemaakt voor de medezeggenschapsraden.

Wel per locatie positief of negatief saldo v.w.b. zorg en vervoer.

6. Mededelingen vanuit Gemiva

Cf afspraak heeft Bianca de mededelingen vooraf toegestuurd. Tijdens het overleg worden de punten waar nodig toegelicht en besproken.

Afgesproken wordt ook in deze mededelingen geen namen meer te noemen.

We hebben gepraat over het grote verloop van personeel op de Hendrikshoeve en de cultuur in het algemeen (team en ouders/verzorgers) volgende keer gaan we hier mee verder en zal Brenda ook weer aanwezig zijn.

Wellicht kan de RMR hier ook een rol in spelen.

7. Evaluatie ontmoetingsavond 20 maart 2019

We waren heel blij met de bijdrage van Elise. Jammer dat er niet in groepjes gewerkt kon worden.

Het onderwerp lag niet bij alle ouders even gemakkelijk, mede door het grote niveau verschil tussen cliënten en de verschillende manieren van aanpak.

Was toch een leerzame en leuke avond.

8. a Jaarwerkplan RMR

Het stuk zoals het er al lag kan zo blijven en voegen we toe aan de actielijst.

8. b Jaaroverzicht RMR

De jaaroverzichten van afgelopen jaren waren eigenlijk een samenvatting van de mededelingen.

Het zou beter een korte samenvatting zijn van onderwerpen waarover de RMR dat jaar heeft gepraat. Komend jaar dus in een ander jasje.

9. Kiezen nieuwe voorzitter

Peter geeft aan nog tot de volgende vergadering te willen blijven indien dat nodig is.

We hopen dan een nieuwe voorzitter gevonden te hebben. Eén RMR lid denkt er over na om deze taak over te nemen en geeft komende vergadering uitsluitsel.

10. Afscheid bestuursleden

We nodigen Marjolein en Wim uit voor de volgende vergadering om afscheid van ze te kunnen nemen.

11. Doorsturen mail

Er moet goed worden opgelet bij het doorsturen van mail dat niet de hele conversatie en alle mailadressen meegestuurd worden.

Dit was nu wel het geval bij de uitnodigingsbrief voor de ontmoetingsavond aan de ouders van een locatie.

12. Brandveiligheid en BHV

Bij de audit op de Hendrikshoeve werd aan een ouder gevraagd of er bekend was hoe deze zaken zijn geregeld. Nee eigenlijk totaal niet mee bekend.

We hebben er over gepraat of het nodig is dat ouders dit weten van de locaties.

Conclusie was dat dit eigenlijk niet nodig is. Bij interesse kan je altijd de locatiemanager vragen.

Misschien wel een tip voor de locatie managers om brandoefeningen etc. te vermelden in de mededelingen per locatie voor de RMR vergaderingen.

13 . Rondvraag en sluiting

Iris: Op 27 november stond er in de mededelingen dat er een onderzoek zou plaats vinden onder cliënten om te kijken wat hun behoeftes en wensen zijn op het gebied van vriendschap en relaties.

Hoe ver staat het daar mee?

Dit onderzoek loopt, er is een vragenlijst gemaakt en verspreid.

De volgende vergadering is verschoven naar woensdag 2 oktober!

De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.